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Dinsdag 13 januari 15.00 uur: 

striemende regen en harde 

wind. Niet bepaald de ide-

ale omstandigheden voor 

een wijkbezoek. Binnen in 

het wijkcentrum wachten de 

aanwezigen geduldig op de 

komst van burgemeester en 

wethouders. Als om half vier 

ook de laatste wethouder zich 

bij het gezelschap voegt, kan 

het bezoek echt van start.

dere emoties op. Nog steeds is onduidelijk of de 
bibliotheek ook op langere termijn voor de wijk 
behouden blijft. (bij het schrijven van dit artikel 
was nog niets bekend, red.). ‘Ze hebben tijdens 
de wandeling niets beloofd. Behalve dan dat ze 
zullen uitzoeken wat ze aan de gesignaleerde 
problemen kunnen doen’, vertelt Kiki Jamar 
van de BOB. ‘En dat is ook goed. Aan loze be-
loftes die ze niet kunnen waarmaken hebben 
we niks.’ 

Debat
Na een uur wandelen in de kou mogen bur-

gemeester en wethouders naar binnen: op huis-
bezoek! Weer terug uit de warme Bottendaalse 

huiskamers is het tijd voor een 
etentje met Bottendalers in het 
wijkcentrum. Volgens Jamar 
een goede gelegenheid voor een 
informeel gesprek tussen wijk-

bewoners en bestuurders. ‘Aan alle tafels werd 
leuk gediscussieerd. Voor zover ik kon zien ook 

lees verder op 
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Kiki Jamar en Hans van Hooft sr. in discussie

 foto: Willemien Geboers

 DOOR JANNEKE VAN DEN NIEUWENHUIZEN

Een wandeling door de wijk is het eerste 
programmaonderdeel. De route voert 
langs de bekende locaties in de wijk. 

Onder andere de plek waar straks het ROC-
gebouw zal staan (daar waar de verkeers-
problemen alleen maar zullen toenemen als 
straks het ROC zo’n 4000 cursisten huisvest), 
onder de Graafsebrug (volgens de aanwe-
zige Bottendalers een goede kandidaat voor een 
facelift) en de natuurtuin (waar junks voor de 
nodige overlast zorgen). Het Dobbelmanterrein 
is uiteraard ook in het par-
cours opgenomen. Hier zijn 
de wandelaars vooral positief: 
een mooi voorbeeld van een 
geslaagde samenwerking tus-
sen bewoners, gemeente en corporatie. Een 
bezoek aan de bibliotheek levert weer hele an-
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Op bezoek bij Kees, Maud, Nils en Zjuul foto: Willemien Geboers

echt door iedereen.’ Slotstuk van het wijkbezoek 
is een debat, waarin – het zal niemand verbazen 
- de thema’s ‘coffeeshop’ en ‘parkeerbeleid’ 
flink aan bod komen. De coffeeshops zorgen, 
in tegenstelling tot de horeca, voor forse over-
last. Ook een Bottendaals onderzoek laat dat 
zien. Burgemeester Ter Horst benadrukt dat 
handhaving alleen mogelijk is als incidenten 
ook daadwerkelijk door de omwonenden worden 
gemeld. Het parkeerprobleem in de wijk is en 
blijft een heikel punt voor veel Bottendalers. De 
uiteindelijk conclusie van de aanwezigen: het in-
voeren van parkeervergunningen in de hele wijk 
is onvermijdelijk. 

Stukjes spek
Een geslaagd wijkbezoek? Jamar is positief. 

‘Ik vind het heel goed dat het College de moeite 
neemt om contact te zoeken met mensen die 
ze normaal niet tegenkomen. Samengevat: een 
prima bezoek. Blundertje was wel dat alleen 
boerenkool met worst én ruim voorzien van 
stukjes spek op het menu stond. Voor vegeta-
riërs en degenen die geen varkensvlees eten 
behoorlijk vervelend. Voor een volgend bezoek 
hoop ik dat ook de Bottendalers komen, die 
niet op de een of andere manier in de wijk ac-
tief zijn. Verbeteren van je eigen wijk begint bij 
jezelf. Toch?’ n
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Hans van Hooft op 

bezoek bij jarige Zjuul

bijvoorbeeld de dreigende sluiting 
van de bibliotheek ter sprake. 
Maar het belangrijkste gespreks-
onderwerp is de speeltuin ‘Het 
Kraaiennest’. Niet verwonderlijk, 
aangezien zowel Maud als Kees 
in het bestuur zitten. ‘Allereerst 
hebben we gezegd dat we blij zijn 
met de steun van de gemeente 
voor de speeltuin. Maar we zijn 
ook bezorgd als we kijken naar 
de continuïteit. De beheerders 
hebben een ID-baan. Zoals het er 
nu uitziet worden die bij vertrek 
niet meer opgevuld. We hebben 
de hoop uitgesproken dat mocht 
het nodig zijn we op de gemeente 
kunnen rekenen.’

Het eindoordeel over het bezoek? 
Kees: ‘Niet alleen leuk, maar ook 
goed. Het is duidelijk dat ze geïnte-
resseerd zijn. Het kost ze tenslotte 
toch flink wat tijd en moeite.’Maud 
vult aan: ‘Je hebt het idee dat 
je gehoord wordt.’ Een concreet 
antwoord op hun vragen over de 
speeltuin (en bibliotheek) hebben 
ze niet gekregen. Nog niet. Want 
binnen enkele weken, zo is hen 
beloofd, krijgen ze een schriftelijke 
reactie waarin de besproken the-
ma’s nader toegelicht geworden. 
En wie weet blijkt dan dat het 
bezoek de speeltuin ook daadwer-
kelijk iets heeft opgeleverd.  

Vast onderdeel van ‘B&W een

dagje de wijk in’ is het huis-

bezoek. Burgemeester en wet-

houders verspreiden zich over 

verschillende huiskamers om 

te luisteren naar de verhalen 

van wijkbewoners. Een van de 

adressen: de Burghardt van 

den Berghstraat waar Kees 

Kimman, Maud Van den Hof, 

Nils en Zjuul wonen. De be-

zoekers: wethouder Hans van 

Hooft en stadsdeelbeheerder 

Hans Bongers.

‘Ik hoorde dat je je kon opgeven 
voor een huisbezoek van B&W 
op 13 januari: de eerste verjaar-
dag van ons zoontje Zjuul! Leuk 
de burgemeester of een van de 
wethouders op verjaardagsvisite, 
dacht ik. Dus ik heb gebeld.’ Met 
als resultaat dat dinsdag de der-
tiende om 16.45 uur Hans van 
Hooft en Hans Bongers op de 
stoep staan. ‘Ze waren precies op 
tijd. Ik was nog maar net met de 
gebakjes terug van de bakker! 
Vanaf het begin was de sfeer heel 
informeel en open. Erg leuk was 
overigens dat ze een mooi cadeau 
voor Zjuul hadden meegenomen’, 
vertelt Maud. Uiteraard is het be-
zoek meer dan alleen een verjaar-
dagsvisite. Maud en Kees brengen 

C O L O F O N



3   Zeeheld  •  februari  2004

Opvallende auto in Bottendaal 

    ‘ O l d t i m e r s  v r o l i j k e n  h e t
s t r a a t b e e l d  o p ’

 DOOR BAS JANSSEN

Maarten Ketelaars, technisch onder-
wijs assistent op een middelbare 

school in Nijmegen, rijdt sinds anderhalf 
jaar in een rode Austin Healey Sprite. De 
opvallende oldtimer - een lichtgewicht 
cabriolet van zo’n 600 kilo - ziet er apart 
uit met de rode neus, de twee uitstekende 
koplampen en de halve maan van de 
luchtinlaat. Maarten is met name geval-
len voor het speciale uiterlijk van zijn wa-
gen; originaliteit en techniek komen voor 
hem op de tweede plaats. Voor een oldti-
mer moet je wat over hebben. Zo is het 
rijden in een ‘oud bakkie’ niet altijd com-
fortabel. ‘In de winter heb ik regelmatig 
startproblemen omdat de olie dikker is 
en de originele dynamo niet veel stroom 
levert. Daarbij is deze Austin ontzettend 

klein, 346 bij 135 bij 121 cm, en totaal niet 
praktisch. Je kunt er net met zijn tweeën 
in zitten. Tijdens de korte ritten valt de 
kou reuze mee. Ik heb er nu een kachel in 
en je zit uit de wind. Met de jas aan, das 
om en warme schoenen aan is het prima. 
Maar met lange ritten word je tot op het 
bot koud.’ Maarten toert het liefste met 
zijn Austin door de bergen: ‘Ik neem vaak 
hoge passen met slechte wegdekken; 
het stijgingspercentage schommelt vaak 

rond de 16 %. Met zo’n auto op 2900 meter 
hoogte komen in Oostenrijk en Italië is 
meer een avontuur dan met een gewone 
auto. Rally rijden lijkt me helemaal leuk. 
Helaas is het schrikbarend duur om daar 
aan mee te doen. Op vakantie rij ik in 
mijn eentje dat soort trajecten.’ n

Bottendaal heeft niet alleen 

mooie gebouwen, er staan ook 

speciale auto’s in onze wijk. 

Opvallende wagens die het 

straatbeeld verlevendigen. 

Typisch voorbeeld is de rode 

Austin Healey Sprite (1959) van 

Maarten Ketelaars uit de Van 

Goorstraat. 

Van de beheerscommissie
Al meer dan 30 jaar in Bottendaal: 

het wijkcentrum aan de Burghardt 
van den Berghstraat. Het woord zegt 
het al, een centrum in de wijk en voor 
de wijk. Van maandag tot en met vrijdag 
is het wijkcentrum geopend voor bezoe-
kers. Om in de grote ontmoetingsruimte 
een kopje koffie te drinken, de krant 
te lezen (de Volkskrant en de Gelder-
lander) of om alleen even bij te praten 
met de andere bezoekers. 
Het wijkcentrum is er voor iedere wijk-
bewoner en een consumptie is niet ver-
plicht. Ook kun je hier een potje darten 
en/of een kaartje leggen. Kortom: een 

ideale ruimte om elkaar te ontmoeten.
Maar daarnaast kun je nog veel meer 
in het wijkcentrum. Je kunt er ruimtes 
huren om te vergaderen, er repeteren 
meerdere koren, er is dans, toneel, T’ai 
Chi en nog veel meer. Heb je een idee, 
woon je in de buurt en zoek je nog een 
ruimte, dan kun je in het wijkcentrum 

terecht. Als wijkbewoner kom je in 
aanmerking voor het zogenaamde 0-
tarief. Dat betekent dat je in principe 
niet hoeft te betalen voor de huur van 
de ruimte. Er zijn ruimtes beschikbaar 
van 7 tot 200 personen, voor ieder wat 
wils dus. n

Het wijkcentrum is voor iedereen geopend van maandag tot en met vrijdag 
van 9 uur tot 16.30 uur en van 19.00 uur tot en met 23.00 uur. 

Wil je een ruimte huren, neem dan contact op met de beheerder van het 
wijkcentrum via telefoonnummer (024) 323 46 85.

De Austin: ‘Ontzettend klein en totaal niet praktisch’ foto: Willemien Geboers
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De aangekondigde sluiting van de jeugdbieb in Bottendaal 

houdt de gemoederen bezig. Willem Huberts, directeur van 

de Openbare Bibliotheek Nijmegen (OBN), wil niet langer 

gemeentelijk subsidiegeld inzetten voor een schoolbiblio-

theek. Basisschool de Driemaster voelt zich ‘gepiepeld’ door 

de directie van de OBN en de verantwoordelijke cultuurwet-

houder Ton Hirdes, en verontruste wijkbewoners willen kos-

te wat kost een gedwongen vertrek van de bieb voorkomen. 

DOOR PIETER MATTHIJSSEN

Betrokken partijen staan lijnrecht tegenover elkaar

To bieb or not to bieb?

‘Stichting bepaalt wat gebeurt’

‘In Nijmegen bestaat onduidelijkheid 
over wie de ‘baas’ van de bibliotheek 
is. Dat is onduidelijkheid is niet 
nodig, want het stichtingsbestuur 
bepaalt het beleid. Met het oog op 
de bedrijfsvoering is dan ook beslo-
ten de vestiging Bottendaal na het 
schooljaar 2003-2004 te sluiten. Het 
bibliotheekwerk moet dáár worden 
aangeboden, waar dat het meeste no-
dig is. Volgens de sociale kaart hoeft 
er in Bottendaal géén bibliotheekves-
tiging te zijn. Liever besteden we het 
geld waar dat echt nodig is, zoals in 
de achterstands- en aanpakwijken 
Meijhorst, Lindenholt of Grootstal. 
Bovendien zitten de bewoners van 
deze wijken ook nog eens op relatief 
grote afstand van een bibliotheek. In 
de onderhandelingen met wethou-

der Hirdes van Cultuur fungeerde 
die sociale kaart als startpositie. 
De wethouder stelde echter minder 
geld beschikbaar dan noodzakelijk, 
waardoor moest worden bezuinigd. 
Omdat personeel ontslaan geen optie 
is, moet er een vestiging dicht. Die 
van Bottendaal dus. Daarnaast func-
tioneert de wijkbibliotheek in feite 
als een schoolbibliotheek en hiervoor 
willen we geen gemeentelijk subsi-
diegeld gebruiken. Bovendien is de 
nieuwe centrale bibliotheek aan de 
Mariënburg een prima alternatief.’

Willem Huberts, Directeur 
Openbare Bibliotheek Nijmegen 

(Bron: De Gelderlander)

‘Toekomst bieb ligt niet in onze handen’ 

‘De Driemaster maakt al jaren gebruik 
van de diensten van de bibliotheek. 
De huidige vestiging is ooit begonnen 
als een steunpunt in de school. Toen 
de bibliotheek een definitievere plek 
kreeg, besloot de school de boeken 
van de eigen schoolmediatheek toe te 
voegen aan de collectie van de biblio-
theek. Het plan om alles weer terug te 
draaien zoals het ooit was, werkt niet. 
Een schoolmediatheek kan nooit een 
wijkvoorziening zijn. Kinderen halen 
er kinderboeken die ze onder school-

tijd kunnen lezen. Ook zoeken ze er 
naar informatie voor spreekbeurten 
en werkstukken. De school beheert 
deze schoolbieb zelf. Boeken en andere 
materialen kunnen kinderen niet mee 
naar huis nemen. De bibliotheek heeft 
de school aangeboden om te helpen 
bij het inrichten van een schoolme-
diatheek. Maar dit betekent dat er in 
Bottendaal geen voorziening meer zal 
zijn waar kinderen en hun ouders na 
schooltijd terechtkunnen om boeken te 
lenen. Op de vraag aan de wethouder 

‘Bij patstelling op 
zoek naar andere 

middelen’ 

of de bibliotheek nu dicht gaat of niet 
zei hij: “Als de school en de directie 
van de bibliotheek in goed overleg tot 
goede overgangsafspraken kunnen ko-
men, gaat de bibliotheek in Bottendaal 
dicht”. De school is echter geen partij 
in de discussie; de gemeenteraad 
beslist. Het lijkt nu alsof de school de 
toekomst van een bibliotheekvestiging 
in Bottendaal in handen heeft’.

Leerkrachten en directie van basis-
school de Driemaster

‘Het afgelopen najaar zijn bijna 600 hand-
tekeningen verzameld tegen sluiting van 
de bieb. Deze werden woensdagmiddag 26 
november aangeboden aan wethouder Ton 
Hirdes, die vertelde dat hij in overleg met 
de OBN en de Driemaster wilde proberen 
om de bibliotheek over te hevelen naar de 
school. Voorwaarde was wel dat er een ge-
lijkwaardig aanbod bleef en dat de bieb ook 
toegankelijk zou zijn voor kinderen van an-
dere scholen. Tijdens de gemeenteraads-
vergadering van 17 december 2003 een 
motie aangenomen, die nog eens uitsprak, 
dat de bieb in elk geval open zou blijven, 
totdat een definitief besluit was genomen 
over het nieuwe vestigingenbeleid van de 
OBN. De verbazing was dan ook groot toen 
Willem Huberts, directeur van de OBN, 
een week later in De Gelderlander mee-
deelde dat het bestuur had besloten om 
de vestiging Bottendaal na het schooljaar 
2003-2004 te sluiten. Volgens de laatste 
stand van zaken moeten de school en de 
OBN er samen uit zien te komen. Lukt dit, 
dan gaat het als voorstel naar de gemeen-
teraad, die uiteindelijk beslist. Anders 
ontstaat een patstelling, die met andere 
middelen opgelost moet worden…’

Namens de wijkbewoners, 
Frans de Krijger

* bij het schrijven van dit artikel was nog niets bekend over de uiteindelijke beslissing van de gemeenteraad.



Eerste sneeuw 
           in Bottendaal

Het was ergens medio januari. De krokussen en 

de sneeuwklokjes kwamen alweer langzaam 

tevoorschijn; op het verkeerde been gezet door 

een wel heel vroege lente-aankondiging. 

En toen was het daar ineens: sneeuw! De kinderen 

van basisschool de Driemaster lieten zich inspireren 

door de witte pracht … 
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Kaweldig!
We hebben met groep 5 in het atelier van de moeder 

van Daan een klasgenoot kunstwerken gemaakt.

Van melkpakken, sigarendoosjes, noem maar op.

Die heeft ieder voor zichzelf aan elkaar geplakt.

En met crêpepapier een mooie kleur gegeven.

Later hebben we er dia’s van gemaakt.

En dat was het hele avontuur…

                                       Roos (groep 5)

Sneeuwpoppen
we gingen sneeuwpoppen maken.

en toen we klaar waren, 

reed een auto een van de sneeuwpoppen om.

en er zaten hele grappige bij.

en we hadden er lol mee.

en we gingen ook naar alle anderen kijken.

en we gingen in de klas 

                     stemmen wie de mooiste had.

                                  Max (groep 5)
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Introductie
Op zaterdag 7 februari jl. vond vanaf 17.00 

een geslaagde introductie van de Botterik 
plaats. Oude zeeheldentijden herleefden. 
Landrotten (ahoy!) hadden zich in groten 
getale naar de bierpompen van de vier 
cafés gespoed om de officiële tewaterlating 
van het Bottendaalse gerstenat te kunnen 
bijwonen. De naamgever van de Botterik 
- een rauwe zeebonk met dito “zangstem” 
– en zijn trouwe maat “De Ruyter” vertel-
den de Botterik-legende en brachten vol 

overgave zeemansliederen ten gehore over 
fatale visservrouwen, smakelijke hop en 
andere geneugten des visserslevens. De 
stemming zat er meteen in en Botteriken 
vlogen als spreekwoordelijke broodjes over 
de bar, de meedeinende en kolkende men-
senmassa in.  

Stevig maatje
Een afvaardiging van de redactie van 

‘De Zeeheld’ deinde vrolijk mee en liet zich 
het bier goed smaken. Flink wat porties 
kaas moesten voorkomen dat de aanwezige 
redactieleden zwalkend huiswaarts zouden 
keren. Zelfs niet-notoire Zeeheld-bierdrin-
kers waren bijzonder goed te spreken over 
de Botterik. “De Botterik is bier met een 
hoofdletter. Ergens tussen witbier en een 
Palmpje in: lichtbruin en fris. Maar ook 
zwaar”. “Een verrassend zoete goudgele 
pretcilinder”, “een Bottendaalse De Ko-
ninck” en “De Botterik is een stevig maatje, 
ik ging er goed mee onder zeil!”; zo luidden 
de eerste reacties na een geslaagde bier-
test. Rond de klok van 19.00 uur, het tijdstip 
waarop de deelnemende redactieleden 
proeflokaal Maxim verlieten, hadden de 
eerste lege fusten Botterik inmiddels het 
ruime sop gekozen. Dat belooft veel voor 
de nabije toekomst van Bottendaals eigen 
bier. Proost! n

Door zeehelden aan land gebracht

B o t t e n d a a l  h e e f t  
e i g e n  b i e r

De Botterik is de naam van een

nieuw bier dat sinds 7 febru-

ari wordt geschonken in vier 

Bottendaalse cafés. Oude zeehel-

dentijden herleefden tijdens een 

geslaagde introductie van het 

goudgele gerstenat. ‘Landrotten, 

ahoy!’

DOOR PIETER MATTHIJSSEN

De introductie van de Botterik in café Maxim. foto: Willemien Geboers 

Botteriken bij ons te koop!

Het initiatief voor een eigen Botten-
daals bier is afkomstig van café 

de Kluizenaar, café Maxim, café Hoog-
landt en café de Kroeg. De vier willen 
met het bier de typisch eigen Botten-
daalse sfeer van hun cafés een extra 
dimensie geven. De Botterik wordt 
gebrouwen door stadsbrouwerij De 
Hemel. Deze brouwerij heeft inmid-
dels een naam opgebouwd als het gaat 
om het brouwen van smakelijke Nij-
meegse speciaalbieren, zoals Nieuw 
Licht en de Rode Tieptop. Het nieuwe 
Bottendaalse bier heeft een wat hoger 
alcoholpercentage (6,5%) dan normaal 
bier, en laat zich volgens de initiatief-
nemers drinken als ‘een lekker biertje 
met een geheel eigen smaak’. 



Rokers 
uit de brand
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   Binnenkort uitgebreide nieuwsbrief

    Dobbelman:  de  laatste  
stand van zaken
Het is een tijdje geleden dat

er nieuws is verschenen over de 

bouwplannen op het voormalige 

Dobbelmanterrein. Omdat er in 

de afgelopen maanden niet is 

stilgezeten, volgt hier een korte 

update. 

Z oals bekend, is na overleg met de buurt 
en de Werkgroep Dobbelman een Mas-

terplan gemaakt voor het Dobbelmanterrein. 
Hierin staat onder andere aangegeven waar 
en hoeveel woningen er komen en hoe hoog 
een en ander wordt. Ook staat in het plan be-
schreven welke bestemming sommige pan-
den op het voormalige fabrieksterrein kun-
nen krijgen, zoals bijvoorbeeld horeca. Aan 
de hand van het Masterplan is een nieuw 
bestemmingsplan gemaakt. De inspraak op 
dit (voorontwerp)bestemmingsplan startte 
in augustus 2003. In de afgelopen periode is 
het bestemmingsplan aan de hand van mon-
delinge en schriftelijke reacties van buurtbe-
woners op onderdelen aangepast. 

Ontwerpen
Naar verwachting wordt het aangepaste 

bestemmingsplan in maart of april door 
het college ter visie gelegd. Degenen die 
schriftelijk hebben gereageerd, ontvangen 
dan een antwoord van de gemeente. In de 
volgende Nieuwsbrief Dobbelman kan ie-
dereen lezen wanneer en waar het bestem-

mingsplan kan worden bekeken en hoe hier 
eventueel op kan worden gereageerd. 
Ook de architecten hebben niet stilgeze-
ten. De eerste ontwerpen voor de zoge-
naamde Behrens gebouwen (het bestaande 
Biotexgebouw aan de Graafsedwarsstraat 
en de gebouwen aan de Graafseweg en de 
Ruyterstraat) zijn klaar. Dat geldt ook voor 
het ontwerp van de zorgwoningen aan de 
Graafsedwarsstraat. Deze ontwerpen wor-

Informatie:
Heeft u vragen of wilt u meer infor-
matie? Lees de volgende Nieuwsbrief 
Dobbelman of neem contact op met de 
Werkgroep Dobbelman (Roel Winter, 
tel. 024-3238476) of de gemeente 
(Hans Eijsbouts, tel. 024-3292631).  foto: Willemien Geboers 

den nu getoetst door de gemeente. De Werk-
groep Dobbelman bekijkt of de ontwerpen 
overeenstemmen met het Masterplan.

Prijsvraag
En dan nog wat laatste nieuws over de 

prijsvraag voor de Talistoren (de hoge toren 
aan de Graafseweg). Woningstichting Talis 
heeft drie architecten gevraagd een ontwerp 
te maken voor de toren, waarna het werk 
binnenkort door Talis wordt bekeken. De 
woningstichting maakt hierbij gebruik van 
het advies van de Werkgroep Dobbelman 
en de gemeente. Vervolgens kiest Talis de 
architect. Over de verdere gang van zaken 
over de Talistoren volgt meer informatie in 
de volgende Nieuwsbrief Dobbelman n

foto: Willemien Geboers

Sinds 1 januari jl. is het verboden om in 

het niet-horeca gedeelte van het wijk-

centrum nog een sigaretje op te steken 

vanwege het algehele rookverbod. 

Mensen die onverhoopt toch een 

peuk willen roken, mogen gebruikmaken 

van het rookterras. Alhoewel. Wat doet 

dat verbodsbordje op die asbak? 
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Deze foto van “Tante Cato

Rief ” is ons toegezonden door 

Frans de Krijger uit de Piet 

Heinstraat. Hij schrijft: 

‘Ik ben wel niet geboren in 

Bottendaal, mijn moeder en 

ooms en tante wel. De fa-

milie Rief woonde in de van 

Dulckenstraat 34-36, waar Opa 

Jan Rief ook zijn stukadoors-

werkplaats had. 

Deze foto is - volgens de tekst op 
de achterkant - genomen op het 

Koninginnefeest 1930 (wanneer dat 
toen gevierd werd, weet ik niet). De 
bewoners van de van Dulckenstraat 
stonden klaar voor een rijtoer met 
“Oome Zeegers”. 

Achter (de kont van) het paard te-
gen de deur van de “Groothandel in 
Brandstoffen” staat met grote zwarte 
hoed mijn Opa, Jan Rief. Links en 

rechts van de man in het midden 
met een zelfde hoed op zijn mijn 
ome Gerard en Ome Jan Rief. Wie 
door de van Dulckenstraat komt, zal 
dit punt wel herkennen. Ook de let-
ters Groothandel in Brandstoffen zijn 
onder de witlaag nog te lezen. De ou-

deren op de foto zullen wel niet meer 
in leven zijn. De jongsten misschien 
wel, zoals bijvoorbeeld de kinderen 
vooraan in hun mooiste kleren, met 
toeters en vlaggetjes. Wie weet wie zij 
zijn; laat maar horen!’  n

O P R O E P

“Geboren in Bottendaal”

A fgelopen najaar zijn we met de 
rubriek Bottendaals Glorie ge-

start met een reeks (foto-)portretten 
van (oude) Bottendalers die geboren 
en getogen zijn in onze wijk. En we 
gaan door! De bedoeling is om een 
aantal bewoners te interviewen, sa-
men door hun geboortestraat te wan-
delen en samen foto’s te kijken. 

We hopen zo een levendig beeld te 
krijgen van het sociale leven in onze 
wijk zo tussen 1900 en 1960. 

Een persoonlijk relaas kan een prach-
tige aanvulling zijn op de bestaande 
geschreven geschiedenis. Het zou leuk 
zijn om op deze manier een aantal 
straten in beeld te krijgen.

Heeft u interesse of kent u iemand 
die wij mogen benaderen? Bel of 
e-mail ons gerust: 
b.glorie@xs4all.nl  –  024 - 3605764

Wil 

Een rijtoer met Oome ZeegersEen rijtoer met Oome Zeegers


